



Seminar on
ZDHC Programme & ZDHC
Implementation

ZDHC 计划及ZDHC执行研讨会

12 October 2018 - Taipei
2018年10月12日 - 台北

ZDHC Programme & ZDHC Implementation Seminar

ZDHC is a global industry collaboration currently consisting of 110 Contributors, among them 24 Signatory Brands, 69 Value Chain Affiliates and 17 Associates. The vision of ZDHC is widespread implementation of sustainable chemistry, driving innovations and environmental best practices in the textile, apparel, leather and footwear value chains.

Aiming to advance the collaboration and capacity of chemical management of the Taiwanese apparel and footwear industry, ZDHC will host a one-day seminar on ZDHC Programme & ZDHC Implementation on October 12 in Taipei. We sincerely invite sector associations, brands and their suppliers, chemical manufacturers and service providers from the leather, synthetic leather/coated fabrics and textile value supply chains to join our gathering.

During this interactive event, we will provide updates on the ZDHC Programme, showcase implementation activities and lessons learnt, and share best practices on green manufacturing and chemical management. Participants will furthermore learn about challenges of hazardous chemical management and practical solutions on how to tackle and collectively overcome them.

ZDHC计划及ZDHC执行研讨会

ZDHC是一个全球行业合作组织，目前有110个贡献者，其中有24个缔约品牌，69个价值链关联企业及17个合作伙伴。ZDHC的愿景是在纺织服装皮革和鞋类行业广泛地执行可持续化学品，推动创新和最佳优良实践以保护消费者，工人和环境。为了提升台湾服装和鞋类行业的合作及化学品管理能力，ZDHC计划在10月12日在台北召开ZDHC计划及ZDHC执行研讨会。我们诚挚邀请皮革，合成革，纺织供应链行业协会，品牌及其供应商，化学品商及服务提供商参会。在此互动活动中我们将向您介绍ZDHC计划的更新及进展，展示执行案例及经验，分享绿色制造及化学品管理的最佳实践。参会者将进一步了解有害化学物质管理的挑战及如何协同解决的实战解决方案。

The meeting topics will include the following, and more information and a detailed agenda will be available soon.

会议将包含如下议题，更多信息及具体的议程将尽快推出：



Agenda	议程
Opening remarks	开场致辞
Overview and updates on ZDHC: regional strategy, ZDHC Programme, ZDHC Academy, ZDHC Implementation Hub	ZDHC计划回顾及进展：区域战略，ZDHC计划，ZDHC学院，ZDHC执行中心
ZDHC Gateway - introduction & demonstration of Chemical and Wastewater modules	ZDHC网关—介绍及演示（化学品模块和废水模块）
ZDHC MRSL and ZDHC Wastewater Guidelines	ZDHC MRSL和ZDHC废水指南
ZDHC Acceptance and Accreditation Processes: <ul style="list-style-type: none">• ZDHC MRSL conformance accepted 3rd party certification standards• ZDHC Provisionally Accepted Laboratories for Wastewater testing• ZDHC Accredited Training Providers and Experts	ZDHC认可和授权流程： <ul style="list-style-type: none">• ZDHC MRSL符合性认可第三方认证标准• ZDHC废水测试临时性认可实验室• ZDHC授权的培训服务提供商及专家
Signatory Brand's approaches to ZDHC implementation	ZDHC缔约品牌的ZDHC执行方案
ZDHC implementation experiences from the wider industry	行业的ZDHC执行经验分享
Industry best practices and innovations	行业最佳实践及创新
Closing remarks	结束语

Time : October 12, 2018, 9:00AM—17:30PM
时间 : 2018年10月12日, 上午9:00-17:30

Venue: 17 F, No.22, Aiguo E. Rd., Zhongzheng Dist.,
Taipei City
地点 : 台北市中正区爱国东路22号17楼

Language: Chinese
语言 : 中文

Registration fee: Free workshop
报名费用 : 免费

Deadline for registration: Sep. 20th, 2018.
Limited seats, first come first reserved. In order to be
able to attend, you need to register.

报名截止日 : 2018年9月20日。
座位有限, 先到先得。参会必须预先报名。

[Register Now / 马上注册](#)

